
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 23. marts 2021 kl. 18.30 - 20.00 
 

Afbud fra: Rikke Milling Andersen, Erik Sørensen, elever 

Mødeansvarlig: Charlotte Rohleder.  

Mødested: Microsoft Teams (mail-invitation) 

 

ES – Erik Sørensen 

LD – Louise Dyreborg 

LB – Lisbeth Byrrisen  

CR – Charlotte Rohleder  

CB – Claus Bach 

RA – Rikke Andersen 

LH – Linda Hansen 

NH – Natasja Friismose 

BBC – Bo Bak Christiansen 

JJF – Johnnie Fischer 

CJ – Charlotte Jørgensen 

CF – Claus Fagerlund 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids-

Ramme 

Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 

 

 5 min. CR Godkendelse 

 

 Referatet fra d. 23. februar blev godkendt. Det underskrives ved førstkommende fysiske møde. 

 

2.  Elevrådet 

 

 10 min. CR Orientering 

  

3. Princip for dannelse til det digitale – 

version 2.0 

 15 min. CR Præsentation og drøftelse 

mhp. vedtagelse 

 Princippet er gennemskrevet siden sidste udkast, og blev gennemgået til mødet. 

Titlen ”Dannelse til det digitale” er valgt i stedet for ”Digital dannelse.” Ændringen bringer dannelsesordet 

frem i titlen for at understrege, at skolen arbejder med dannelse generelt og at der i princippet står mere om 

dannelsen på det digitale område. 

 

Der blev stillet spørgsmål til: 

Hvorvidt der bør stå mere om sprogbrug?  

Hvad er det den digitale teknologi vil mig? Kan det skrives ind?  

Hvad er skolens generelle holdning til elevernes brug af teknologier? 

En tilføjelse kunne være: Årgangsteamet har årlige drøftelser ved elevernes brug af fx telefoner. 

Principudkastet præsenteres for skolens tech-udvalg til drøftelse og yderligere suppleringer, inden endelig 

godkendelse i bestyrelsen. 

 

4. Timefordelingsplan 

 

  X  

    

10 min. CF Orientering og drøftelse 

 CF redegjorde for timefordelingsplan 2021/22: 

Skolen tager overordnet udgangspunkt i de vejledende timetal fra BUVM – der er dog små justeringer ift. at 

få systemet med 60 min. lektioner til at passe. 

Timetallet ligger lidt højere i f.eks. idræt, hvor der er overført tid fra den understøttende undervisning. 

Herudover bruges den understøttende undervisning til: Tovoksen-undervisning, pædagogers understøttelse 

af den faglige undervisning, trivselsarbejde mv. 

 

5. Budget 2021 justeret ift. næste skoleår 

2021/22 

  X 10 min. CF Orientering 



 

 Siden bestyrelsens godkendte budget 2021 er der kommet en corona-regning. Finansministeriet havde givet 

tilsagn om at kompensere ekstra udgifter i forbindelse med pandemien – kommunerne har dog samlet set 

haft mindre udgifter.  På den baggrund ender det med en kommunal regning, hvormed at Sanderumskolen i 

stedet for et overskud på 144.000 kr., ender med en regning på 60.000 kr. for 2020.  

Skolen har fastholdt indkøb af borde og stole til indskolingen jf. budgetgodkendelsen, da budgettet fortsat ser 

fornuftigt ud. 

 

6. 

 

Foreløbig prioritering ”Velfærdens 

Fundament” 

 

 

  X 30 min. CJ, CF Orientering og drøftelse 

 Bestyrelsen blev præsenteret for det første udkast til moderniseringsønsker. Den endelige prioritering 

afhænger af den kommende prisfastsættelse på projekterne af BKF. 

MED-udvalget har ageret ”byggeudvalg” og der er indhentet ønsker og idéer fra alle medarbejderne og det 

ældste elevråd. 

Samtidig er det lokale partnerskab undervejs i etableringsfasen: FC Odense, dagtilbud, Sanderum Håndbold, 

Odense Eventyrgolf og flere andre har meldt deres kandidatur. Partnerskabet skal samarbejde om, hvilke 

lokale ønsker der kan tilgodese sanderumområdet. Puljen hedder ”Lokalsamfundet” og har en størrelse på 

3,2 mil. Lisbet Byrrisen deltager i det lokale partnerskab som bestyrelsens forældrerepræsentant. 

 

7. Orientering: 

• Nyt fra formanden 

• Nyt fra ledelsen 

 

    

 

    

10 min. CR, CF Orientering 

 Pt. er skolen optaget af at finde løsninger på hvordan 5.-8. kan komme tilbage til skolen hver anden uge. 

Opstarten med udeklasser og 9. årgangs fremmøde på 50%, er fyldt med børn og unge som er rigtig glade 

for at se hinanden og at være tilbage. 

ForårsSFO-opstarten er gået rigtig godt. Børnene har hurtigt vænnet sig til dagligdagen, trods afgrænsning af 

udeområder og faste lokaler. Personalet er gengangere, de kender hinanden og har erfaring med at starte 

børnegrupperne op. 

 

8. Evt. 

 

  Alle  

  

 Kommende møde: 27. april 

 

Kommende emner: 

• Evaluering af sundhed og 

bevægelse i undervisningen 

• Princip-arbejde 

 

    

 

 


